
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

Interpellation till tekniska nämndens ordfö- 
rande angående tillbyggnad av Brageskolan. 

Den l oktober 2007 gav kommunstyrelsen tekniska nämnden i upp- 

drag att i samråd med barn- och utbildningsnämnden utreda de 

planeringsmässiga och ekonomiska konsekvenserna av en komplette- 

ring av Brageskolan. Drygt ett år och sju månader senare kommer 

ärendet tillbaka till kommunstyrelsen och då med ett så knapphändigt 

underlag att det inte är godtagbart, till exempel redovisas inte de 

ekonomiska konsekvenserna som kommunstyrelsen begärt. 

Brageskolan klarar inte att ta emot alla elever som behöver plats 

hösten 2010. Det har varit känt sedan länge. Nu säger tjänstemän 

från tekniska kontoret att man måste arbeta under så stark tidspress 

att kontoret inte hinner handla upp projekteringsarbetet i enlighet 

med lagen om offentlig upphandling. 

Med hänvisning till ovanstående anhåller jag om kommunfullmäk- 

tiges tillstånd att till tekniska nämndens ordförande få ställa följande 

frågor: 

1. Hur kan tekniska nämndens ordförande låta ett ärende 

av sådan dignitet ligga i ett och ett halvt år utan att 

ingripa? 

2. Anser tekniska nämndens ordförande att det material 

som levererats är godtagbart i förhållande till det uppdrag 

som nämnden fått? 

3. Hur kommer ärendet att hanteras i fortsättningen? 

Kommer tekniska nämndens ordförande att godta att LOU 

kringgås? 

4. Hur mycket högre kostnader bedömer tekniska nämn- 

dens ordförande att kommunen kommer att få på grund av 

att utbyggnaden nu skall forceras fram på detta sätt? 

Danderyd den 7 juni 2009 

 

Siv Sahlström (C) 


